
Protokół 
z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Kultury 
Fizycznej, Zdrowia, Spraw Socjalnych oraz Porządku 
Publicznego z dnia 31 maja 2023 r. 



 

Protokół z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia, 
Spraw Socjalnych oraz Porządku Publicznego w dniu 31 maja 2023 r. pod 
przewodnictwem p. Beaty Herman– Przewodniczącej Komisji. 

Obecni na posiedzeniu Członkowie Komisji: 

W posiedzeniu Komisji Oświaty, kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia, Spraw 
Socjalnych oraz Porządku Publicznego wzięło udział 6 członków Komisji.  

Proponowany  Porządek Obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia, ustalenie porządku obrad oraz zatwierdzenie protokołu 
z poprzedniego posiedzenia komisji. 

2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie materiałów na XLIX sesję Rady Miasta. 
3. Przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji za 2022 r.  
4. Sprawy różne.  

AD 1. 

Przewodnicząca Komisji p. Beata Herman dokonał otwarcia posiedzenia Komisji 
Rewizyjnej Rady Miasta Ostrów Mazowiecka w dniu 31 maja 2023 r. Po przywitaniu 
zebranych i stwierdzeniu quorum Przewodnicząca Komisji przedstawiła proponowany 
porządek obrad. 

Komisja jednogłośnie 6 głosami „za” przy „0” głosów „przeciw” i 0 głosów 
„wstrzymujących się” przyjęła proponowany porządek obrad. 

AD 2. 

Przewodnicząca Komisji p. Beata Herman wymieniła punkty porządku obrad sesji 
Rady Miasta właściwe do zaopiniowania przez Komisję. 

Raport o stanie miasta Ostrów Mazowiecka za 2022 r.: 

a. debata nad Raportem o stanie miasta; 

b. podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Ostrów 
Mazowiecka wotum zaufania. 

Przewodnicząca Komisji p. Beata Herman zwróciła uwagę, że raport o stanie miasta 
stanowi obszerny dokument ujmujący wszystkie dziedziny z funkcjonowania lokalnej 
społeczności. 

Komisja stwierdziła, że dalsza dyskusja zostanie przeprowadzona na sesji Rady Mia-
sta. 

Podjęcie uchwał: 

a. w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Miasta Ostrów 
Mazowiecka  za 2022 r. oraz sprawozdania z wykonania budżetu miasta 
za 2022 r.; 

b. w sprawie udzielenia absolutorium dla Burmistrza Miasta Ostrów Ma-
zowiecka. 



Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska przytoczyła opinię RIO w sprawie sprawozdania 
finansowego miasta za 2022 oraz sprawozdania z wykonania budżetu miasta za 
2022 r. Ponadto wskazała wniosek Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium dla 
Burmistrza Miasta. 

Przewodnicząca Komisji p. Beata Herman podkreśliła, że sprawozdanie finansowe 
miasta za 2022 r. jest podsumowaniem wszechstronnej działalności władz miasta. 
Spostrzegła, że sprawozdanie finansowe miasta oraz raport o stanie miasta zawie-
rają część informacji z tych samych dziedzin działalności samorządu. Przewodni-
cząca Komisji p. Beata Herman powiedziała o ogromnej pracy wykonywanej m.in. w  
MDK oraz MBP. 

Nie było innych głosów dyskusji. 

Głosowano w sprawie zaopiniowania uchwały - sprawie zatwierdzenia sprawoz-
dania finansowego Miasta Ostrów Mazowiecka  za 2022 r. oraz sprawozdania z 
wykonania budżetu miasta za 2022 r.: 

Komisja w głosowaniu 4 głosami „za” przy 1 głosie „przeciw” i głosie 1„wstrzymują-
cym się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w przedstawionym kształcie.  

Głosowano w sprawie zaopiniowania uchwały - sprawie udzielenia absoluto-
rium dla Burmistrza Miasta Ostrów Mazowiecka: 

Komisja w głosowaniu 4 głosami „za” przy 1 głosie  „przeciw” i 1 głosie „wstrzymują-
cym się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w przedstawionym kształcie.  

Podjęcie uchwał: 

a. w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 r.,  

b. w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Ostrów 
Mazowiecka na lata 2023-2038. 

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska przedstawiła przedmiot proponowanych projek-
tów uchwał.  

Brak głosów w dyskusji. 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 r. 

Komisja w głosowaniu 4 głosami „za” przy 0 głosów  „przeciw” i 2 głosach „wstrzymu-
jących się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w przedstawionym kształcie.  

Podjęcie uchwały zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Ostrów Mazo-
wiecka na lata 2023-2038: 

Komisja w głosowaniu 4 głosami „za” przy 0 głosów  „przeciw” i 2 głosach „wstrzymu-
jących się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w przedstawionym kształcie.  

Podjęcie uchwały w sprawie nadania statutu Środowiskowemu Domu Samopo-
mocy typu „A i B”  w Ostrowi Mazowieckiej. 

Przewodnicząca Komisji p. Beata Herman pytała co stanie się z mieszkaniem chro-
nionych, które kończy funkcjonowanie 1 lipca 2023 r.  

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska powiadomiła, że z dniem 1 lipca br. kończy się 
umowa na realizacje zadania uruchomienia i prowadzenia mieszkania chronionego. 
Dodała, że Środowiskowy Dom Samopomocy potrzebuje dodatkowej pracowni, dla-
tego mieszkanie chronione zostanie przekształcone w miejsce do prac artystycznych 
dla uczestników ŚDS.  



Radna p. Anna Krajewska zadała pytanie o ilość uczestników ŚDS korzystających z 
mieszkania chronionego oraz powody podjęcia decyzji o zakończeniu zadania pro-
wadzenia mieszkania chronionego.  

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska odpowiedziała, że osoby korzystające z miesz-
kania chronionego musiały spełniać wymagania dot. samodzielności. Wspomniała, 
że analiza przeprowadzona w ŚDS m.in. wykazała że korzystniejsze będzie zamiast  
prowadzenia mieszkania chronionego stworzenie dodatkowej przestrzeni w celu 
utworzenia pracowni. 

Radny p. Waldemar Pałys spytał czy istnieje możliwość wznowienia mieszkania chro-
nionego w przyszłości jeśli zajdzie taka potrzeba wśród uczestników ŚDS. 

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska spostrzegła, że zadanie było finansowane z ze-
wnętrznych środków pieniężnych. Ponadto nie da się ustalić pojawienia się zapotrze-
bowanie z tego zakresu w przyszłości. 

Radny p. Waldemar Pałys wyraził zdanie, że władze miasta mają możliwość ponow-
nego ubiegania się o dofinansowanie zewnętrzne na uruchomienie mieszkania chro-
nionego. 

Radna p. Anna Krajewska stwierdziła, że nie należy pochopnie podejmować decyzji 
o przekształceniu mieszkania chronionego w pracownię z uwagi na koszty wiążące 
się z taką decyzją. Pytała jakie koszy utrzymania generowało mieszkanie chronione. 

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka wyjaśnił, że przez większość czasu trwania 
projektu mieszkanie chronione było puste. Wspomniał, że z mieszkania chronionego 
skorzystało dwóch uczestników ŚDS, którzy osiągnęli wymagany stopień samodziel-
ności. 

Radna p. Anna Krajewska wyraziła opinię, że nie ma potrzeby usunięcia ze Statutu 
ŚDS zapisów dot. mieszkania chronionego.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka wytłumaczył, że nie ma oficjalnych infor-
macji o ponownym pojawieniu się projektu dot. dofinansowania na uruchomienie i 
prowadzenie mieszkania chronionego. Dodał, że wówczas miasto będzie samodziel-
nie ponosić koszty związane z mieszkaniem chronionym.  

Nie było innych głosów dyskusji. 

Komisja w głosowaniu 6 głosami „za” przy 0 głosów  „przeciw” i 0 głosów „wstrzymu-
jących się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w przedstawionym kształcie.  

Podjęcie uchwały w sprawie statutu Miejskiego Domu Kultury w Ostrowi Mazo-
wieckiej. 

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka poinformował o przedmiocie uchwały. 
Wskazał, że odpowiedzi na wątpliwości zostaną udzielone przez przedstawiciela 
Miejskiego Domu Kultury podczas sesji Rady Miasta.  

Nie było innych głosów dyskusji. 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia czasu bezpłatnego nauczania, wychowa-
nia i opieki oraz wysokości opłaty za korzystanie z wychowania przedszkol-
nego uczniów objętych wychowaniem przedszkolnym w publicznych przed-
szkolach prowadzonych przez Miasto Ostrów Mazowiecka. 

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska wspomniała, że stawka jest określona usta-
wowo.  



Nie było innych głosów dyskusji. 

Komisja w głosowaniu 6 głosami „za” przy 0 głosów  „przeciw” i 0 głosów „wstrzymu-
jących się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w przedstawionym kształcie.  

Informacja o bezpieczeństwie miasta w 2022 r. 

Informacja o funkcjonowaniu kultury i sportu w mieście za 2022 r. 

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka udzielił informacji, że w trakcie sesji Rady 
Miasta zostaną zaprezentowane dane dotyczące 2022 r. z działów: bezpieczeństwo, 
kultura i sport. 

Radna p. Anna Krajewska na przykładzie własnych doświadczeń powiedziała o funk-
cjonowaniu aplikacji Krajowej Mapy Zagrożeń Bezpieczeństwa. 

Radny p. Waldemar Pałys zwrócił uwagę na problem dot. niedziałającego oświetlenia 
ulicznego na ul. Kościuszki oraz ul. Małkińskiej. 

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka zwrócił się z prośbą o zgłaszanie takich sy-
tuacji bezpośrednio do niego lub służb odpowiedzialnych za sprawę oświetlenia ulicz-
nego. Przytoczył przykładowe sytuacje odnoszące się do problemów z oświetleniem 
ulicznym. Wyraził zdanie, że w okresie burzowym mogą zdarzyć się problemy z 
oświetleniem ulicznym. 

Radny p. Michał Kacprzak powiedział o trudnej sytuacji z przejazdem ul. Kolarską. 

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że władze miasta otrzymują 
zgłoszenia dot. nieprawidłowego parkowania na ul. Kolarskiej. Dodał, że w takich sy-
tuacjach interweniuje Straż Miejska bądź Policja. 

Radna p. Anna Krajewska rozpoczęła temat poprawy widoczności przejść dla pie-
szych oraz nielegalnych rajdów samochodów na ulicach: 3 Maja oraz Armii Krajowej.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka powiadomił, że władze miasta otrzymują 
informacje dot. nielegalnych rajdów samochodów. Udzielił informacji, że władze mia-
sta są w trakcie wykonywania zadania dot. malowania przejść dla pieszych.  

Informacja o działalności  Międzygminnego Związku „Ziemia Ostrowska” za 
2022 r. 

Przewodnicząca Komisji p. Beata Herman podkreśliła, że co roku składane jest spra-
wozdanie z zakresu działalności Międzygminnego Związku „Ziemia Ostrowska”. 

Radna p. Anna Krajewska wyraziła pozytywne zdanie o funkcjonowaniu Międzygmin-
nego Związku „Ziemia Ostrowska”.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka zauważył, że posiedzenia Międzygmin-
nego Związku „Ziemia Ostrowska” są miejscem  spotkań i wymiany doświadczeń 
członków związku. 

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska zauważyła, że Międzygminny Związek „Ziemia 
Ostrowska” działa w sposób podobny do samorządu.  

Radna p. Anna Krajewska spytała o obsługę Międzygminnego Związku „Ziemia 
Ostrowska”. 

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że miasto prowadzi obsługę 
Związku. 



Przewodnicząca Komisji p. Beata Herman wyraziła zdanie, że miasto w ramach 
członkostwa w Międzygminnym Związku „Ziemia Ostrowska” ponosi symboliczną 
opłatę.  

Informacja o stanie realizacji inwestycji przyjętych do planu na 2023 r. 

Komisja uznała, że informacja o stanie realizacji inwestycji przyjętych do planu na 
2023 r. będzie procedowana podczas sesji Rady Miasta.  

Sprawozdania: 

a. Sprawozdanie z realizacji Miejskiego Programu Przeciwdziałania Prze-
mocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie za rok 
2022. 

b. Sprawozdanie z realizacji zadań w zakresie wspierania rodziny za 2022 
r. oraz potrzeby związane z ich realizacją. 

c. Sprawozdanie z realizacji Rocznego Programu Współpracy Miasta 
Ostrów Mazowiecka z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 
wymienionymi w art. 3 ust. 3 ww. ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o 
działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2022 r. 

Przewodnicząca Komisji p. Beata Herman zauważyła, że część informacji dostęp-
nych jest w raporcie o stanie miasta.  

Brak głosów w dyskusji. 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na współdziałanie Miasta Ostrów 
Mazowiecka z Gminą Ostrów Mazowiecka w zakresie zapewnienia uczniom nie-
pełnosprawnym transportu i opieki w czasie przewozu do Specjalnego Ośrodka 
Szkolno-Wychowawczego w Zuzeli i z powrotem, w roku szkolnym 2023/2024. 

Przewodnicząca Komisji p. Beata Herman powiedziała, że projekt uchwały pojawia 
się cyklicznie w porządku obrad sesji Rady Miasta.  

Brak głosów w dyskusji. 

Komisja w głosowaniu 6 głosami „za” przy 0 głosów  „przeciw” i 0 głosów „wstrzymu-
jących się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w przedstawionym kształcie 

AD 3. 

Przewodnicząca Komisji p. Beata Herman przedstawiła sprawozdanie z działalności 
Komisji w 2022 r. Z uwagi na brak uwag do przygotowanego dokumentu, 
Przewodnicząca Komisji uznała sprawozdanie za przyjęte.  

SPRAWOZDANIE  
z pracy Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia, Spraw Socjalnych 

oraz Porządku Publicznego za 2022 rok . 

Komisja Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia, Spraw Socjalnych oraz 
Porządku Publicznego liczy 7 członków Komisji. 

W ciągu okresu sprawozdawczego Komisja Gospodarki Finansowej i Rozwoju 
Społeczno – Gospodarczego odbyła posiedzeń pracując zgodnie z planem pracy 
Komisji na 2022 rok, zatwierdzonym Uchwałą Rady Miasta Nr XXXIII/305/2022 z dnia 
9 marca 2022 roku. Posiedzenia Komisji odbywały się stacjonarnie z możliwością 
wykorzystania środków porozumiewania się na odległość. Odbyło się 1 posiedzenie 



Komisji wspólnie z Komisją ds. Gospodarki Komunalnej oraz Rozwoju Społeczno – 
Gospodarczego dnia 1 lipca 2022 r. oraz 1 posiedzenie wspólnie z Komisją 
Rewizyjną dnia 6 grudnia 2022 r.  

Komisja pracowała w oparciu o przyjęty i zatwierdzony przez Radę Miasta plan 
pracy, jak również rozpatrywała i analizowała sprawy bieżące zlecane przez 
Przewodniczącego Rady Miasta i Burmistrza Miasta.  

Problematyka rozpatrywanych zagadnień na posiedzeniach Komisji w okresie 
sprawozdawczym była następująca:  

Komisja w ciągu okresu sprawozdawczego podczas swoich posiedzeń rozpatrywała i 
opiniowała materiały na sesję Rady Miasta dotyczące między innymi takich 
zagadnień jak:  
• Program opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 
zwierząt na terenie miasta Ostrów Mazowiecka,  
• Miejski Program Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 
Przeciwdziałania Narkomanii dla Miasta Ostrów Mazowiecka na lata 2022- 2023,  
• Miejski Program Osłonowy „Korpus Wsparcia Seniora na rok 2022”  
• wyznaczenie miejsca do prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich 
domowników oraz wprowadzenia regulaminu określającego zasad tego handlu,  
• Regulamin utrzymania czystości i porządku na terenie miasta Ostrów Mazowiecka,  
• określenie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości położonych na terenie 
Miasta Ostrów Mazowiecka oraz warunków i trybu składania deklaracji za pomocą 
środków komunikacji elektronicznej,  
• dodatkowych usług świadczonych przez gminę z zakresie odbierania odpadów 
komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, 
sposobu ich świadczenia oraz wysokości cen za te usługi,  
• ustalenie wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników 
Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu Miasta Ostrów Mazowiecka,  
• wyrażenie zgody na współdziałanie Miasta Ostrów Mazowiecka z Gminą Ostrów 
Mazowiecka w zakresie zapewnienia uczniom niepełnosprawnym transportu i opieki 
w czasie przewozu do Specjalnego Ośrodka Szkolno – Wychowawczego w Zuzeli i z 
powrotem, w roku szkolnym 2022/2023,  
• określenie średniej ceny jednostki paliwa w Mieście Ostrów Mazowiecka na rok 
szkolny 2022/2023,  
• przyjęcie „Oceny zasobów pomocy społecznej w Mieście Ostrów Mazowiecka za 
2021 r.”  
• Miejski Program Wspierania Rodziny dla Miasta Ostrów Mazowiecka na lata 2022 – 
2024,  
• bezpieczeństwo miasta w 2021 r. • realizacja Miejskiego Programu 
Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie za 
rok 2021.  
• realizacja zadań w zakresie wspierania rodziny za 2021 r. oraz potrzeby związane z 
ich realizacją.  
• Roczny raport z wykonania zadań Miejskiego Programu Przeciwdziałania 
Narkomanii dla Miasta Ostrów Mazowiecka i efektów jego realizacji za rok 2021.  
• sprawozdanie z działalności Komisji za 2021 r,  
• Raport o stanie miasta Ostrów Mazowiecka za 2021 r.,  
• udzielenie Burmistrzowi Miasta Ostrów Mazowiecka wotum zaufania.  
• Zatwierdzenie sprawozdania finansowego Miasta Ostrów Mazowiecka za 2021 r. 



oraz sprawozdania z wykonania budżetu miasta za 2021 r.  
• zmiana nazw ulic i placu na terenie miasta Ostrów Mazowiecka.  
• nadanie nazw ulicom na terenie miasta Ostrów Mazowiecka;  
• nadanie nazwy placu na terenie miasta Ostrów Mazowiecka,  
• zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin 
zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych nauczycielom pełniącym 
stanowiska kierownicze, ustalenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin 
zajęć dla pedagogów, psychologów, logopedów, terapeutów pedagogicznych i 
doradców zawodowych,  
• sprawozdanie z realizacji Rocznego Programu Współpracy Miasta Ostrów 
Mazowiecka z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art: 5 
3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o 
wolontariacie na 2021 r.,  
• ustalenie czasu bezpłatnego nauczania, wychowania i opieki oraz wysokości opłaty 
za korzystanie z wychowania przedszkolnego uczniów objętych wychowaniem 
przedszkolnym w publicznych przedszkolach prowadzonych przez Miasto Ostrów 
Mazowiecka, 
• Informacje o stanie realizacji inwestycji przyjętych do planu na 2022r  
• Informacja o funkcjonowaniu podstawowej opieki zdrowotne  
• Informacja o funkcjonowaniu pomocy społecznej  
• regulamin wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach, dla których 
organem prowadzącym jest Miasto Ostrów Mazowiecka.  
• Roczny Program Współpracy Miasta Ostrów Mazowiecka z organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 
kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2023 rok  
• Informacja o realizacji budżetu miasta za okres 6 miesięcy 2022 r  
• przyjęcie ,,Regulaminu korzystania z Parku Miejskiego nad stawem w Ostrowi 
Mazowieckiej przy ul. 3 Maja”  
• przystąpienie Miasta Ostrów Mazowiecka do realizacji Programu ,,Opieka 
Wytchnieniowa” – edycja 2023.  
• przystąpienie Miasta Ostrów Mazowiecka do realizacji Programu ,,Asystent osoby 
niepełnosprawnej” – edycja 2023. 
 • nadanie Statutu Miejskiemu Domu Kultury w Ostrowi Mazowieckiej.  
• określenie stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu  
• Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych miasta Ostrów Mazowiecka w 
roku szkolnym 2021/2022,  
• analiza projektu budżetu na 2023 r  
• zmiany uchwały budżetowej na 2022 r.  
• zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Ostrów Mazowiecka na lata 2022-
2035,  
• przyjęcia „Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Miasta Ostrów 
Mazowiecka na lata 2023-2028,  
• uchwalenia pracy Rady Miasta Ostrów Mazowiecka na 2023 r.  

Komisja zapoznała się z funkcjonowaniem obiektów sportowych przy ul. 
Warchalskiego wraz z Komisją Rewizyjną oraz Komisją Gospodarki Finansowej i 
Rozwoju Społeczno – Gospodarczego w dniu 1 lipca 2022 r.  

Opinie oraz wnioski Komisji podejmowane w wyniku rozpatrywanych spraw na 
posiedzeniach, przedkładane były na sesjach Rady Miasta, a niektóre z nich o 
charakterze porządkowym, kierowane były bezpośrednio do Burmistrza Miasta. W 



obradach Komisji udział brali: Burmistrz Miasta, Z-ca Burmistrza Miasta, Sekretarz 
Miasta, Skarbnik Miasta, dyrektorzy i kierownicy poszczególnych jednostek i komórek 
organizacyjnych, w miarę potrzeb pracownicy Urzędu Miasta oraz inne osoby 
zainteresowane danym tematem. 

AD 4. 

Przewodnicząca Komisji p. Beata Herman poinformowała o piśmie skierowanym ze 
Starostwa Powiatowego dot. propozycji nadania imienia miejskim ścieżkom 
rowerowym ś. p. Jana Sikory oraz ś. p. ks. Stanisława Gadomskiego. 

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka wtrącił, że zasugerowane nazwy należy 
traktować łącznie. Powiadomił, że nie ma informacji o tym w jakiej formie miałaby być 
przedstawiona informacja o nazwach ścieżek rowerowych w przypadku pozytywnego 
rozpatrzenia wniosku. 

Radna p. Anna Krajewska podała pod zastanowienie ilość wykonanych inicjatyw 
związanych z rowerem przez  ś. p. Jana Sikorę oraz ś. p. ks. Stanisława 
Gadomskiego. Radna poprosiła o zweryfikowanie ewentualnych konsekwencji 
podjęcia uchwały o nadaniu nazw ścieżkom rowerowym.  

Radny p. Bogusław Konrad zwrócił uwagę, że szlaki rowerowe w miejscowościach 
typowo turystycznych nie posiadają nazw. Dodał, że nie ma zwyczaju nadawania 
nazw takim miejscom. Spytał czy władze miasta posiadają od wnioskodawcy 
dokumentacje w sprawie. Wyraził sceptyczną opinię wobec propozycji Starostwa 
Powiatowego.  

Przewodnicząca Komisji p. Beata Herman wyraziła przekonanie, że intencją 
wnioskodawcy było uczczenie pamięci zasłużonych mieszkańców miasta ś. p. Jana 
Sikory oraz ś. p. ks. Stanisława Gadomskiego. Wskazała, że Komisja będzie 
analizowała sprawę.  

Kierownik Biura Rady p. Izabela Rejniak wspomniała, że na posiedzeniu Komisji 
Planowania Przestrzennego, Budownictwa i Gospodarki Gruntami członkowie 
Komisji zauważyli, że nadanie nazw ścieżkom rowerowym może stanowić problem w 
znalezieniu wybranej ulicy w GPS.  

Radna p. Anna Krajewska złożyła propozycje, by wybrane miejsca na terenie miasta 
nazwać imionami osób zasłużonych dla miasta. Podała jako przykład ławkę stojącą 
obok ścieżki rowerowej, która mogłaby nosić imię ś. p. Jana Sikory. 

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka spostrzegł, że propozycja Radnej p. Anny 
Krajewskiej jest organizacyjnie łatwiejsza do wykonania. 

Radna Miasta p. Ewa Orzechowska podała pod zastanowienie potrzebę nadawania 
imienia miejskim ścieżkom rowerowym. Jako argument zauważyła, że ścieżka 
rowerowa położona na ul. Wileńskiej kończy się w połowie tej ulicy. Wymieniła 
miejsca, które mogłyby otrzymać imiona osób zasłużonych dla miasta. 

Radny p. Waldemar Pałys zgodził się z pomysłem uhonorowania zasłużonych 
mieszkańców miasta poprzez nazwanie ich imieniem szczególnych miejsc miasta.  
Dodał, że miejsca pamięci mogłyby posiadać tabliczki z sentencjami odnoszącymi się 
do życia uhonorowanych osób. 



Radny p. Bogusław Konrad powiedział, że osoby upamiętnione powinny wyróżniać 
się wykonaną inicjatywą bądź inspirować swoją postawą życiową, zwłaszcza 
młodych ludzi. 

Radna p. Anna Krajewska wskazała pomysł utworzenia zakładki na stronie 
internetowej miasta dot. informacji o osobach posiadających ulice na terenie miasta, 
którzy pochodzili z lokalnych terenów. Nadmieniła, że w realizację wymienionego 
przedsięwzięcia można zaangażować uczniów miejskich szkół w formie projektu 
uczniowskiego. 

Radna p. Ewa Orzechowska  zaznaczyła, że w mieście niektóre odcinki stanowią 
ciągi pieszo – rowerowe. 

Radny p. Bogusław Konrad zaproponował zebranie informacji z życiorysu ś. p. Jana 
Sikory oraz ś. p. ks. Stanisława Gadomskiego przez wnioskodawcę. Spostrzegł, że 
osiągnięcia zaproponowanych osób zasługują na uszanowanie. 

Przewodnicząca Komisji p. Beata Herman pytała o inne sprawy różne. 

Radny p. Bogusław Konrad zapytał o nieprawidłowości w wykonaniu ul. Kościuszki 
zgłaszane przez mieszkańców miasta np. zastoje wody. 

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka powiedział o: piśmie mieszkańca miasta 
skierowanym do Wojewody Mazowieckiego w sprawie ul. Kościuszki; działaniach 
wykonawcy poprawiających ulicę Kościuszki w ramach gwarancji; samodzielnej 
pracy wykonanej przez władze miasta dot. chodnika na ul. Kościuszki. Wyraził 
przekonanie, że ulica Kościuszki została wykonana prawidłowo, a wszelkie 
nieprawidłowości są na bieżąco naprawiane. 

Radny p. Bogusław Konrad poruszył temat zużytych urządzeń oraz zabawek na 
placu Kubusia Puchatka. Zauważył, że w przeszłości na placu Kubusia Puchatka 
znajdowała się stacja naprawy rowerów. 

Z-ca Burmistrza Miasta odpowiedział, że władze miasta zajmą się sprawą zużytego 
sprzętu na ul. Kubusia Puchatka. Dodał, że stacja naprawy rowerów na placu 
Kubusia Puchatka została zdewastowana. Nadmienił, że obecnie nie ma 
zapotrzebowania na stacje naprawy rowerów w tym miejscu. 

Radny p. Bogusław Konrad wspomniał, że nie ma przejścia dla pieszych na ul. 
Tamkowej na wysokości ul. Wojska Polskiego. 

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka poinformował o pracach związanych z 
uwzględnieniem przejścia dla pieszych w miejscu wspomnianym przez radnego p. 
Bogusława Konrada. 

Radna p. Anna Krajewska zauważyła, że na ul. Kościuszki są uschnięte drzewa. 

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka udzielił informacji, że Zespół Szkół nr 1 
oraz Zespół Szkół nr 2 przekażą miastu sadzonki drzew do posadzenia na terenie 
miasta, które można wykorzystać m.in. na ul. Kościuszki. 

Więcej głosów nie było. 

Na tym posiedzenie zakończono. 

Przewodnicząca Komisji 

Beata Herman 

Sporządziła: Magdalena Pazik – pomoc administracyjna 


